
خیز چابهار برای کاهش هزینههای سفر هوای/ تأمین رفاه مسافران با مشارکت بخش

خصوص

به گزارش روابط عموم و امور بینالملل سازمان منطقه آزاد چابهار امیر مقدم، مدیرعامل منطقه آزاد چابهار در نخستین نشست «ستاد

اجرای خدمات سفر نوروز ۱۴۰۲ منطقه آزاد چابهار» که با محوریت «آماده سازی زیرساختها جهت استقبال از مسافرین گردشری

در ایام نوروز» برگزار شد، بر ضرورت بررس سط رضایتمندی مسافران در حوزه گردشری این منطقه تاکید کرد و گفت: شاخصها و

رضایتمندی مسافران باید به صورت دقیق ارائه شود. براساس گزارش ارائه شده توسط ستاد اجرای آمارهای احصا شده در زمینه سط

خدمات سفر، رضایتمندی گردشران درون استان بیش از ۴۰ درصد حاصل شده است اما این مهم باید به بیش از ۷۰ درصد ارتقا

یابد.

مدیرعامل منطقه آزاد چابهار با بیان اینکه در مسیر دستیاب به اهداف خرد و کلان مشلات و چالشهای مختلف وجود دارد، اظهار

کرد: در تلاش هستیم با پیش بین برنامه های نوین و بنیادین برای نوروز پیشرو از ترار چالشها و مشلات گذشته جلوگیری کنیم.

 

وی با اشاره به گزارش مبن بر عدم تناسب ظرفیت تختها در حوزه هتلین و اقامتاهها با میزان درخواست و تقاضا از منطقه آزاد

چابهار، ادامه داد: در حوزه زیرساختها کاستهای وجود دارد، اما با شناسای و اولویتسنج، این چالشها رف خواهد شد و به

واسطه آن شاهد افزایش سط رضایتمندی مسافران خواهیم بود.

مدیرعامل منطقه آزاد چابهار، ورود و مشارکت بخش خصوص برای رسیدن به اهداف پیش بین شده را ی ضرورت دانست و تاکید

کرد: لازم است شرایط مساعد بر ورود بخش خصوص فراهم شود تا از این طریق میزان رفاه و آرامش مسافر را افزایش دهیم.

مدیرعامل منطقه آزاد چابهار در ادامه این نشست خطاب به روسای کمیتهها گفت: در بخش اقتصادی، حوزه گردشری متواند گردش

مال و رونق اقتصادی به همراه داشته باشد؛ هرگونه کم کاری و ب اعتنای به این امر به لحاظ اخلاق و عملردی به رونق اقتصادی

منطقه آسیب وارد مکند. باید با همدل، هدفگذاریهای صحی و اصول در جلسات گسترش یابد زیرا به واسطه برقراری این

سفرها، رونق اقتصادی برای هموطنان و فعالان اقتصادی ایجاد مشود که نتیجه نهای آن رونق اقتصادی و توسعه زیرساختهاست.

وی اضافه کرد: در چنین شرایط فرهن ایران و اسلام کشور متناسب با روحیات که در منطقه وجود دارد با شناسای داشته هایمان

به وسیله این سفیران، اشاعه میابد.



مقدم با عزم جدی هیات مدیره برای برنامهریزی کاهش هزینههای سفر، اشاره کرد: در همین راستا با تفاهم انجام شده با شرکت

بهرهبردار فرودگاه کنارک به زودی پروازهای شبانه برقرار خواهد شد همچنین مذاکرات با شرکتهای هواپیمای برای افزایش تعداد

پروازها انجام شده که بخش از آن عملیات شده است. در راستای کاهش هزینههای سفر هم نیاز است بستههای از جانب فعالین

اقتصادی ارائه گردد، در سط هیات مدیره آمادگ وجود دارد که برای کاهش هزینههای سفر، هماری و تعامل لازم را برقرار کنیم.

مدیرعامل منطقه آزاد چابهار افزود: به میزان یارانهای که برای هزینه سفرها پرداخت مکنیم، انتظار داریم فعالان اقتصادی در زمینه

کاهش بخش از هزینهها، خدمات تجاری و قیمت اجناس هماری لازم را داشته باشند زیرا در چنین شرایط رونق اقتصادی شل

مگیرد.

وی تاکید کرد: اگر  افزایش ۳۰ درصدی را برای حضور گردشران در منطقه در نظر بیریم،  بتردید با توجه به کاهش شیوع کرونا

شاهد تحقق این مهم خواهیم بود. بر همین اساس در کنار پیش بین و تعریف بستههای تشویق برای کاهش هزینههای سفر، باید

ناوگان حملونقل عموم را توسعه و گسترش دهیم؛ نته مهم این است که این امر با ورود بخش خصوص و مشارکت فعالان اقتصادی

محقق مشود.

«لزوم افزایش ۸۰ تا ۱۰۰ درصدی میزان مسافران به چابهار» موضوع دیری بود که مقدم به آن پرداخت و توضی داد: در این زمینه

با برخ سرمایهگذاران بزرگ مذاکرات انجام شده و امیدواریم مشلات اقامتاه با بستههای خدمات رف شوند تا به واسطه آن

ظرفیت پذیرش مسافر افزایش یابد.

وی بر لزوم ارائه ایدههای از سوی کمیته در زمینه گردشری برای نوروز تاکید کرد و گفت: توسعه فضاهای اسان و کمپهای موقت

با استفاده از ظرفیت سرمایهگذاران در کنار تامین خدمات زیربنای توسط منطقه را خواستار شد.

مدیرعامل منطقه آزاد چابهار اضافه کرد: در کنار همه مباحث باید موضوع رستوران، رستوران داری، شهرسازی و اوقات فراغت به



شوند. برای نمونه باید این موضوع را بررس اری اعضای شورای شهر باید مسائل مطرح و بررسمورد توجه قرار گیرد. با هم خوب

کنیم که چونه م توان در ی بستر استارتآپ، شرایط فروش فضای مجازی و اینترنت و همچنین ثبت سفارش در حوزههای که

داشتههای فرهن مان است (در قالب تبلیغات برای جوانان و هنرآموزان) را فراهم کنیم.

مقدم خطاب به اعضای ستاد گفت: از هماری با افراد خوش فر جوان استقبال کرده و این موضوع را مورد بررس و تبیین قرار دهید

که چونه متوانیم  با برگزاری فستیوال و نمایشاه فروش را افزایش دهیم تا درآمد ایجاد کند و از نظر روح باعث نشاط و به لحاظ

فرهن باعث غنای فرهن و غرور محل شود.

مدیرعامل منطقه آزاد چابهار همچنین صحاب رسانه را مخاطب قرار داد و گفت: از همه سازمان ها و نهادهای که جنس رسانه ای و

تبلیغ دارند به شرط اینه غنای فرهنمان را منتقل کنند دعوت به هماری م کنیم زیرا  این فرهن غن باید دیده شود.

وی با بیان این مطلب که باید مساله و فعالیتهای فرهن و اقتصادی را به صورت موازی و هم راستا با یدیر پیش برد، اضافه

کرد: برای نوروز ۱۴۰۲ برنامههای ویژه فرهن و ورزش با تیه بر فرهن و بوم مردم چابهار برنامه ریزی شود.

گفتن است در ادامه این جلسه روسای هر ی از کمیتهها ضمن ارائه گزارش عملرد، به بیان پیشنهادات و نقطه نظرات خود

پرداختند که بر اساس آن، مسئولان حاضر به منظور حل مشل ترافی، راه اندازی ناوگان حملونقل برق، برگزاری جشنواره و

رویدادهای ورزش و انجام اقدامات فرهن و تبلیغات، ارائه برنامه شد.

بر اساس گزارش، ستاد اجرای خدمات سفر منطقه آزاد چابهار با ۹ کمیته و ۲۳ کارگروه در سالهای گذشته آغاز به کار کرد. این کمیته

ها شامل کمیته برنامه ریزی و آمار، کمیته بازرس و رسیدگ به شایات، کمیته سلامت، کمیته تنظیم بازار، کمیته حملونقل و ترانزیت،

کمیته شهری، کمیته پشتیبان، کمیته خدمات انتظام، امنیت و ترافی، کمیته تبلیغات و کمیته فضای مجازی است.



 بر مبنای گزارش ارائه شده در این جلسه، ی میلیون و ۳۵ هزار نفر در سال گذشته وارد منطقه آزاد چابهار شدند که بیش از ۴۵ هزار

نفر آنها در مراکز اقامت رسم و غیر رسم ساکن بودند و خدمات مورد نیاز را دریافت کردند.


